
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s överstyrelse den 23/2/53 
på Stadion; 
närvarande: hela styrelsen utom Hellborg.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet.

§ 2.
Protokoll från smtr. 9/2/53 föredrogs och godkändes i befintligt skick.

§ 3.
Sekreteraren föredrog utkast till protokoll för allmänna samman

trädet den 16/2/53. Efter diskussion beslöts att protokollet skulle 
kompletteras med utförligare återgivanden av de inlägg, som gjorts 
av Grunander, Garpe och Sandberg.

§ 4.
I anslutning till den diskussion, som ägde rum vid det allmänna 

sammanträdet i fråga om en föreslagen försäljning av Hammarbybacken, 
uppläste sekr. ett personligt brev från Lill—Einar Olsson med vissa 
synpunkter om skidsektionen. Lades till handlingarna.

§ 5.
Fotbollsektionens anhållan att B. Sandberg och A. Bernmar skulle 

utses som DIF:s representanter vid Stockholms FF:s årsmöte 25/2/53 
godkändes.

§ 6.
Från bowlingsektionen förelåg ansökan om bidrag för SM-reprsenta
tion i Malmö. Då huvudkassören meddelade att föreningen saknade 
varje möjlighet till bidrag föreslog ordf. Sven Larson, att hans 
tre söner skulle inväljas såsom ständiga medlemmar i föreningen 
och medlemsavgifterna, kr. 100:- pr medlem, anslås till bowlingsek
tionen för SM-representation.

Härefter beslöt ÖS enhälligt att såsom ständiga medlemmar in
välja Lars-Erik, Per-Olof och Bo-Staffan Larson samt att den sam
manlagda medlemsavgiften kr. 300:- skulle överföras till bowling
sektionen.

§
Fotbollsektionens begäran om sanktion för två matcher i England 

den 17/3 i Doncaster och den 19/3 i Hull villfors.

§ 8.
Inför risken av restaurantstrejk ifrågasatte Norén möjligheten 

att årsmötet skulle kunna äga rum den 12/3 på Malmen. Ordf. med
delade att visserligen stod Malmen utanför strejkhotet men att 
det kunde diskuteras lämpligheten avs att under dessa förhållanden 
lägga årsmötet till denna lokal. Norén fick i uppdrag att under
söka om reträttplats. Supén i samband med årsmötet bestämdes att 
få kosta medlemmarna högst kr. 10:- pr skrov.

§ 9.
En inbjudan från IF Linnea till klubbmatch i handboll, boxning 

och fri idrott diskuterades. Beslöts att låta vederbörande sek
tioner yttra sig om förslaget samt att även damsektionen skulle 
kontaktas i samma ärende.

§ 10.
Sekreteraren förde på tal det allmänna sammanträdets uttalade 

önskan om någon åtgärd att avveckla Hammarbybacken och meddelade 
sig ha varit i kontakt med Idrottsstyrelsen. Efter diskussion 
beslöt ÖS att inte ta några initiativ i frågan förrän årsmötet 
fått tillfälle ta ställning till situationen överhuvudtaget.



§ 11.
Med. anledning av den kritik som på det allm. sammanträdet den 16/2 

riktats mot ÖS föreslog Nordlund, att ÖS vid årsmötet den 12/3 skulle 
ställs sina platser till förfogande. Efter diskussion uttalade sig 
styrelsen i princip för en sådan åtgärd men för att inte bidra till 
några nya val i panik på årsmötet beslöts att vid ett sammanträde 
med sektionsordförandena orientera om läget.

§ 12.
Härefter beslöts att kalla sektionsordförandena till sammanträde på 
Stadion den 2/3/53 kl. 19.00. Uppdrogs åt sekreteraren att skrift
ligen utfärda sådan kallelse.

§ 13.
Sammanträdet avslutades härmed, och Överstyrelsen övergick i stäl

let till möte med en delegation från Skid-Alliansen för att dryfta 
diverse angelägenheter i anslutning till backtävlingarna i Hammarby. 
Närvarande från Alliansen voro: S. Landkvist, IFK Enskede, 
N. Broberg, Skarpnäcks IF, F. Lindeqvist, dito, N. Lindkvist Fredriks
hofs IF och C. Holm, IFK Enskede.
Från DIF:s skidsektion var vice ordf. B. Carlsson närvarande.

Allians-Klubbarna framförde anmärkningar och önskemål av 
skiftande slag. De ville förfoga över el-rampen, telefon, spel med 
wire, verktyg etc. utan extra kostnader, önskade stöd i sin reklam 
i tidningarna och ville ha kontraktet för uthyrningen av backen om
arbetat, bl.a. ansågs paragrafen om att backen uthyrs ”i befintligt 
skick” som värdelös.

Ordföranden Sven Larson, Åke Dunér m.fl. lämnade besked 
på alla spörsmål och rekommenderade Skid-Alliansen att till ett kommande 
ar ta kontakt med Djurgården i god tid före tävlingsdags.

Sedan Rinman begärt besked om när Skid-Alliansen kunde 
beräknas betala backhyran för senaste tävlingen, upplyste hr Landkvist 
att "det är bara Djurgården som förtjänade på den tävlingen. Själva 
räknar vi med en förlust på omkring 1.000 kronor. Bruttot utgjorde 
10.100 kr. Hyran till DIF skalle ^bli 1.612:88 kr. I kostnader för 
iordningställande av backen etc. hade betalts 2.400 kr.”

I anslutning härtill anhöll Skid-Alliansen att Djurgården 
skulle pruta av på sina hyreskrav.

Ordföranden meddelade, att framställningen skulle tas 
upp i styrelsen och att svar sedan skulle tillställas Skid-Alliansen.

Härefter var konferensen slut.


